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Protokół nr XXXII/21 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 20 stycznia 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy, Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica Marcin 

Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka, Sekretarz Miasta  

i Gminy Morawica Anna Kowalska. 

XXXII sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się przy zastosowaniu zdalnego trybu 

obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (system 

wideokonferencji w aplikacji eSesja). Przeprowadzona została z Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bieleckie Młyny. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bilcza. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Brudzów. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Brzeziny. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chałupki. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chmielowice. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dębska Wola. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Dolny. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Górny. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dyminy. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kawczyn. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kuby-Młyny. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Lisów. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Łabędziów. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Morawica. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Nida. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Obice. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Piaseczna Górka. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Podwole. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radomice I. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radomice II. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wola Morawicka. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Zaborze. 
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30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Zbrza. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/441/14 Rady 

Gminy Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie uchwalenia Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Morawica. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto i Gminę 

Morawica. 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania 

opłat  za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na 

które dofinansowanie będzie przyznane w roku 2021. 

36. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/330/17 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych. 

37. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

38. Sprawy różne. 

39. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XXXII 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XXXII sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Łukasz Wojda 

12. Damian Woźniak 

13. Ryszard Znój 

14. Robert Żołądek 
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Nieobecni: 

1. Krzysztof Strąk 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił do kolejnego 

punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową w celu zapoznania  

z nim. Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 14 radnych. 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że 

sprawozdanie zostało radnym przesłane drogą mailową w celu zapoznania. Radni nie zgłosili 

uwag do sprawozdania. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie również zostało przesłane radnym drogą mailową. Sprawozdanie w załączeniu 

do protokołu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym na komisjach i omówiony. Nie było pytań do projektu 

uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/270/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

Projekt uchwały został przeanalizowany i przedyskutowany przez radnych na posiedzeniu 

komisji. Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/271/21 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bieleckie Młyny. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany na wczorajszych komisjach. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bieleckie Młyny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/272/21 w sprawie Statutu Sołectwa Bieleckie Młyny została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bilcza. Projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany na komisjach. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bilcza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/273/21 w sprawie Statutu Sołectwa Bilcza została podjęta. Za głosowało 

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Brudzów. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach  

i przeanalizowany. Nie było uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Brudzów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 
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Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/274/21 w sprawie Statutu Sołectwa Brudzów została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu  do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Brzeziny. Projekt uchwały został 

przeanalizowany przez radnych na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Nie zgłoszono 

uwag do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Brzeziny.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

 

Uchwała nr XXXII/275/21 w sprawie Statutu Sołectwa Brzeziny została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chałupki. Projekt uchwały został 

radnym przedstawiony na komisjach. Nie zgłoszono pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chałupki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

 

Uchwała nr XXXII/276/21 w sprawie Statutu Sołectwa Chałupki została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chmielowice. Projekt uchwały 

został przedstawiony radnym. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chmielowice. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/277/21 w sprawie Statutu Sołectwa Chmielowice została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dębska Wola. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie 

podjęto dyskusji w danym temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dębska Wola. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/278/21 w sprawie Statutu Sołectwa Dębska Wola została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Dolny. Projekt uchwały 

został przedstawiony radnym na komisjach stałych i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag 

do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Dolny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/279/21 w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Dolny została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Górny. Projekt uchwały 

został przedstawiony radnym na komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Górny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 
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NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/280/21 w sprawie Statutu Sołectwa Drochów Górny została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dyminy. Projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dyminy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/281/21 w sprawie Statutu Sołectwa Dyminy została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kawczyn. Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na komisjach. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kawczyn. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 
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Uchwała nr XXXII/282/21 w sprawie Statutu Sołectwa Kawczyn została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kuby-Młyny. Projekt uchwały 

został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie podjęto dyskusji w danym temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kuby-Młyny.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/283/21 w sprawie Statutu Sołectwa Kuby-Młyny została podjęta. Za 

głosowała 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Lisów. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przedyskutowany na 

komisjach. Nie zgłoszono pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Lisów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 
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Uchwała nr XXXII/284/21 w sprawie Statutu Sołectwa Lisów została podjęta. Za głosowało 

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Łabędziów. Projekt uchwały 

został przedstawiony radnym i przeanalizowany na komisjach. Nie było uwag do projektu 

uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Łabędziów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/285/21 w sprawie Statutu Sołectwa Łabędziów została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 21  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Morawica. Projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 
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Uchwała nr XXXII/286/21 w sprawie Statutu Sołectwa Morawica została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 22 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Nida. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Nida. Przewodniczący 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach  

i przeanalizowany. Nie było pytań w tej sprawie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/287/21 w sprawie Statutu Sołectwa Nida została podjęta. Za głosowało 

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 23 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Obice. Projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Obice. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/288/21 w sprawie Statutu Sołectwa Obice została podjęta. Za głosowało 

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 24 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Piaseczna Górka. Projekt uchwały 

został przedstawiony na komisjach i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Piaseczna Górka. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Jamorska-Kurek, Dorota Pietrzyk 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

 

Uchwała nr XXXII/289/21 w sprawie Statutu Sołectwa Piaseczna Górka została podjęta. Za 

głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 25 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Podwole. Projekt uchwały został 

radnym przedstawiony na komisjach i przeanalizowany. Nie podjęto dyskusji w danym 

temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Podwole. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/290/21 w sprawie Statutu Sołectwa Podwole została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 26 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radomice I. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radomice I. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/291/21 w sprawie Statutu Sołectwa Radomice I została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 27 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radomice II. Projekt uchwały 

został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radomice II. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/292/21 w sprawie Statutu Sołectwa Radomice II została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 28 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wola Morawicka. Projekt 
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uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań w tej sprawie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wola Morawicka. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/293/21 w sprawie Statutu Sołectwa Wola Morawicka została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 29 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Zaborze. Projekt uchwały został 

przedstawiony i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Zaborze. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/294/21 w sprawie Statutu Sołectwa Zaborze została podjęta. Za 

głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 30 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Zbrza. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Zbrza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/295/21 w sprawie Statutu Sołectwa Zbrza została podjęta. Za głosowało 

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 31 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i szeroko przedyskutowany. Otworzono dyskusję w danym temacie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi. 

Pan Burmistrz – poinformował, że po dokonaniu analiz na koniec roku brakuje nam do 

gospodarki odpadami komunalnymi 256 tys. zł. Ten fakt braku bilansowania kosztów  

z dochodami gospodarki odpadami komunalnymi wytknęła również Regionalna Izba 

Obrachunkowa. Wyjaśnił , że zgodnie z ustawą koszty wywozu i zagospodarowania odpadów 

komunalnych muszą się bilansować. W związku z powyższym musi nastąpić podwyżka 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Dlaczego ta podwyżka następuje teraz,  

a nie została wprowadzona wcześniej, gdyż nie mieliśmy danych ile będzie śmieci  

i wcześniejsze ustalenia były szacunkowe. Wynika, to z większej ilości produkowanych 

śmieci niż zakładaliśmy. Jedynym sposobem, aby płacić mniej za śmieci jest zmniejszenie ich 

produkcji przez nas. Zwrócił również uwagę na różnice w ilości zameldowanych 

mieszkańców a zgłoszonych w deklaracjach opłaty za odpady komunalne. Należy pamiętać, 

że jeżeli dana osoba nie zgłosi w deklaracji wszystkie zamieszkałe w gospodarstwie 

domowym osoby, to zapłacimy za to wszyscy. Zaapelował, abyśmy byli odpowiedzialni  

i zgłaszali wszystkich, którzy produkują śmieci oraz starali się zmniejszyć ilość 

wytwarzanych przez siebie odpadów. 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/296/21 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym została podjęta. 

Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 32 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/441/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie uchwalenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla gminy Morawica. Projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/441/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie uchwalenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/297/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/441/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie uchwalenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla gminy Morawica została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 33 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto i Gminę Morawica. 

Na wczorajszych komisjach naniesiono drobne zmiany w projekcie uchwały. Przewodniczący 

Rady odczytał treść projektu uchwały z poprawkami. 
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Głos w sprawie zabrał Pan Burmistrz, który poinformował, że miesięczny koszt pobytu 

jednego dziecka w żłobku to jest koszt 1143,00 zł. Rodzic dopłacał 100,00 zł teraz po 

podwyżce będzie 200,00 zł, czyli pozostałą kwotę będą dopłacać podatnicy. W żłobku  

w Bilczy mamy 74 dzieci i roczne wpłaty od rodziców stanowiły kwotę 84 tys. 652 zł,  

a koszty 1 mln 15 tys. 800 zł, te różnice pokrywane są z budżetu gminy. Po zakończeniu 

budowy i uruchomieniu żłobka w Morawicy te koszty wzrosną. Stałe opłaty rodziców  

w części pokrywają koszty pobytu dziecka w żłobku. Te stawki opłat były porównywane  

z innymi gminami i jest to średnia opłata za pobyt dziecka w żłobku. 

Nie podjęto dalszej dyskusji w danym temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto i Gminę Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/298/21 w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej 

opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto i Gminę Morawica została podjęta. 

Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 34 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych. Projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 
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Uchwała nr XXXII/299/21 w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 35 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2021. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag do 

projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/300/21 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2021 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 36 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/330/17 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych. Projekt uchwały został przedstawiony 

radnym i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/330/17 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

Uchwała nr XXXII/301/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/330/17 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych została podjęta. Za głosowało  

14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej - Samorządowy Żłobek w Morawicy oraz nadania statutu. Przewodniczący Rady 

odczytał treść projektu uchwały. 

Pan Burmistrz – poinformował, że w związku z oddaniem żłobka do użytku już 1 marca br. 

musimy przyspieszyć działania legislacyjne. Dlatego, aby mógł ruszyć nabór dzieci do 

żłobka, najpierw należy utworzyć jednostkę organizacyjną jaką jest żłobek i podjąć w tej 

sprawie stosowną uchwałę. W związku z powyższym zwracam się z prośbą do radnych  

o podjęcie przygotowanego projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej - Samorządowy 

Żłobek w Morawicy oraz nadania statutu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 
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Ad. 37 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej - Samorządowy 

Żłobek w Morawicy oraz nadania statutu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej - Samorządowy 

Żłobek w Morawicy oraz nadania statutu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Strąk 

 

Uchwała nr XXXII/302/21 w sprawie utworzenia jednostki budżetowej - Samorządowy 

Żłobek w Morawicy oraz nadania statutu została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała 

w załączeniu do protokołu. 

Ad. 38 
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy - przedstawienie pisma od 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kielcach. 

 

Ad. 39 
Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Bartosz Kruk – przedstawił pytanie sołtys wsi Zaborze Pani Małgorzaty Bisagi 

dotyczące: Kiedy zaczną jeździć busy w miejscowości Zaborze? 

Zastępca Burmistrza – poinformował, że z końcem ubiegłego roku skończyła się umowa na 

dofinansowanie do przewozów autobusowych realizowanych m.in. na tej trasie. Przewoźnicy, 

którzy realizowali te przewozy w ubiegłym roku mają aktualne zezwolenia na przewozy, ale 

niestety ich już nie realizują na tych trasach. Działania w tej sprawie podjęliśmy już w 

ubiegłym roku – wnioski o dofinansowanie, przetargi zostały już rozstrzygnięte przewoźnicy 

wybrani i te trasy przewozowe będą realizowane w roku 2021. Jednakże, aby przewoźnik 

mógł jeździć na danej trasie musi uzyskać zezwolenie na przewóz osób. Kiedy przewoźnicy 

uzyskają te zezwolenia - procedura jest długotrwała – bezzwłocznie zostaną podpisane 

umowy i kursy zostaną uruchomione. 

- Radny Leszek Cygan – brak dźwięku wypowiedzi 

Pan Burmistrz – znam problem i konieczność budowy tej drogi, wniosek o dofinansowanie 

złożyliśmy na 4 ulicy, w tym na pierwszym miejscu umieszczając ulice Dolomitową. 

Otrzymaliśmy dofinansowanie na 3 ulice, niestety na ulice Dolomitową nie. Wniosek  

o dofinansowanie można złożyć tylko w jednym naborze. Musimy czekać, być może pojawią 
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się dodatkowe pieniądze. 

- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi 

Pan Burmistrz – jeżeli chodzi o obwodnice Morawicy na chwilę obecną takich informacji nie 

mamy, odbędzie się spotkanie zespołu, który ma dyskutować jak obwodnica Morawicy ma 

wyglądać, w którym weźmie udział przedstawiciel gminy; jeżeli chodzi o chodnik na odcinku 

DK73 w m. Brzeziny  odpowiedź od Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad otrzymaliśmy 

negatywną; wspólnie z przedsiębiorcami wystąpiliśmy z interwencją do Generalnej Dyrekcji 

o drogę serwisową na ul. Przemysłowej i znajdujące się tam zjazdy, niestety stanowisko 

generalnej dyrekcji w tej sprawie jest inne, droga serwisowa ma służyć do innych celów niż te 

których oczekują przedsiębiorcy. 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – brak dźwięku wypowiedzi 

Pani Skarbnik – dostęp do terminali płatniczych powinni mieć wszyscy mieszkańcy, a nie 

wybrani. Jeżeli decyzja Pana Burmistrza będzie, aby zakupić terminale dla części sołtysów, to 

tak będzie. Niemniej jednak poczekajmy, ponieważ kończymy duży projekt rozwoju usług 

elektronicznych na terenie Miasta i Gminy Morawica, Gminy Kije i Sobków i ten projekt daje 

dość duże możliwości jeżeli chodzi o regulowanie podatków. 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Leszek Cygan – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – brak dźwięku wypowiedzi 

Pan Burmistrz – przechodzimy na e-usługi, na formę elektroniczną obsługi podatnik, 

wprowadzanie terminali płatniczych w tym momencie nie ma sensu. Zobaczymy jak będzie 

wyglądać funkcjonowanie e-usług, obsługa indywidualnych kont podatników. Na razie temat 

terminali płatniczych dla sołtysów uważam za zamknięty. 

- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Ryszard Znój – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Bartosz Kruk – poinformował, że w podjętej uchwale w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej - Samorządowy Żłobek w Morawicy oraz nadania statutu w § 3 

uchwały nie ma ust. 1, tylko jest od razu pkt 1, 2 , 3. 

Przedstawił zapytania sołtys wsi Łabędziów Pani Agnieszki Orlińskiej dotyczące: 

1. Od kiedy planowany jest nabór do żłobka w Morawicy? Wstępnie mówiono o lutym 2021. 

2. Kiedy zostaną podjęte rozmowy z Powiatem dot. remontu/wymiany mostu 

Morawica/Łabędziów, przy zalewie. Jest za wąski przez co jest niebezpieczny. Poza tym jest 

pęknięty. W powiecie jest ekspertyza w tym zakresie. 

3. Proszę o podjęcie również rozmów z Powiatem dot. wykonania pobocza, jak przy ul. Dwór 

(kostka z progami) od mostu Łabędziów/Bieleckie Młyny aby zapewnić ciąg komunikacyjny 

dla mieszkańców. Brak pobocza stwarza zagrożenie dla uczestników ruchu drogowego.  

4. Proszę o usunięcie tam bobrów na strudze przy ujściu do zalewu. Powstałe rozlewisko 

powoduje że woda stwarza zagrożenie. 

5. Proszę o usunięcie góry piachu i gruzu pozostawionej po ostatnich pracach przy zalewie 

(przy wjeździe nad zalew od strony Łabędziowa). 

Pan Burmistrz – odpowiedź zostanie udzielona na piśmie i przesłana drogą mailową. 

- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Ryszard Znój – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Robert Żołądek – nie zgadza się ze stanowiskiem Generalnej Dyrekcji w sprawie  nie 

podjęcia prac związanych z budową krótkiego odcinka chodnika. Uważa, ze nie należy 

odkładać tego tematu do czasu wybudowania obwodnicy i musimy działać, aby to pobocze 

zostało wybudowane i zapewnić bezpieczeństwo pieszym. 

- Radny Ryszard Znój – brak dźwięku wypowiedzi 

Pan Burmistrz – zgadzam się z Państwem i liczę na wsparcie. Mama nadzieję, że wspólnymi 
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siłami uda nam się przekonać Generalną Dyrekcję do budowy tego chodnika. 

- Radny Wiesław Frankowicz – brak dźwięku wypowiedzi 

 

Na tym zakończono dyskusję.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o stwierdzenie kworum. W obradach uczestniczy 14 radnych.  

 

 Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Łukasz Wojda 

12. Damian Woźniak 

13. Ryszard Znój 

14. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Krzysztof Strąk 

 

Ad. 40 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XXXII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

  

  


